
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2009 – Nr. 58. 

 

VRAGEN van het CDA van de heren J. Seton en B.H. Koops betreffende locatie 

gymlessen Werkmancollege en cbs De Wegwijzer. 

(Binnengekomen: 30 september 2009) 

 

Vóór de zomer heeft in de gemeenteraad een discussie gespeeld over de gymlessen 

van het Werkmancollege. Onder politieke druk heeft uw college toen een oplossing 

gezocht om gymlessen voor leerlingen van het Werkmancollege mogelijk te maken. 

 

Naar nu blijkt, is deze oplossing (deels) gevonden in de vorm van het gebruik van een 

gymzaal van het Reitdiepcollege, aan de Eikenlaan. Deze gymzaal was echter niet 

vrij, maar wordt al jaren voor gymles gebruikt door de vlakbij gelegen basisschool De 

Wegwijzer in Selwerd.  

 

Deze school kreeg, nota bene pas na eigen navraag vanwege hardnekkige geruchten, 

te horen dat ze uit die gymzaal moesten. Het contact vooraf is beperkt gebleven tot 

een informerend telefoontje met de VCOG, er is geen nader overleg over geweest. 

 

Nog afgezien van de zeer gebrekkige communicatie, die na een klacht van de school 

ook door de gemeente is erkend, lijkt het hier niet te gaan om het oplossen, maar om 

het afwentelen van een probleem op een andere school. 

 

Er zijn de school vervolgens wel alternatieven geboden, te weten de sporthal bij de 

Vensterschool en een gymzaal van het Noorderpoortcollege aan de Poortstraat. Maar 

de sporthal heeft geen voorzieningen zoals ringen of een bank, zodat hier alleen 

balspelen kunnen worden gedaan. En naar de Poortstraat moeten de basisschool-

leerlingen veel verder lopen, wat veel tijd kost en onveilig is. 

 

Het beeld dat hieruit naar voren komt, is dat een school die al jaren gebruik maakt van 

een gymzaal, daar zonder pardon, zonder overleg en zonder gelijkwaardig alternatief 

uitgezet wordt. 

 

De CDA-fractie is zeer ontstemd over deze gang van zaken en heeft de volgende 

vragen: 

 

1. Was u, op het moment dat u de gymzaal van het Reitdiepcollege voor 

gymlessen van het Werkmancollege aanbood, er van op de hoogte dat deze 

zaal al jarenlang in gebruik was bij De Wegwijzer? 

2. Hebt u voorafgaand aan dit besluit hierover overleg gevoerd met de school of 

het schoolbestuur? Zoniet, waarom niet? 
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3. Uit de beslissing blijkt dat middelbaar onderwijs vóór basisonderwijs gaat. Op 

welk beleid is deze beslissing gebaseerd? 

4. Bent u het met ons eens dat het verwijderen van de ene school ten behoeve van 

een andere school niet meer is dan het verschuiven van het probleem? Zoniet, 

waarom niet? 

5. Hebt u overwogen om de leerlingen van het Werkmancollege, die toch al 

moeten fietsen voor hun gymles, de alternatieven van Vensterschool en 

Noorderpoortcollege (Poortstraat) aan te bieden? Zoniet, waarom niet? 

6. Bent u bereid om de oude situatie te herstellen en alsnog voor een passende 

oplossing voor de leerlingen van het Werkmancollege te zorgen? Zoniet, 

waarom niet? 

7. Indien u de vorige vraag negatief hebt beantwoord, bent u dan bereid om een 

qua afstand en voorzieningen betere locatie voor de gymlessen van De 

Wegwijzer te verzorgen? Zoniet, waarom niet? 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

 

Groningen, 20 oktober 2009. 

 

1. Ja. Toen bleek dat het Werkman College een probleem had met het aantal 

beschikbare gymzalen hebben wij een inventarisatie laten uitvoeren naar 

mogelijke overcapaciteit binnen het totale openbaar voortgezet onderwijs. 

Hieruit bleek dat het Reitdiepcollege haar totale gymzalencapaciteit niet 

gebruikte en daarom ook ruimte verhuurde aan de Christelijke school De 

Wegwijzer.  

 

2. Ja. De directeur van de Werkmaatschappij Openbaar Onderwijs (WMOO) heeft 

contact opgenomen met zijn collega directeur van het Christelijk onderwijs.  

Hier is afgesproken dat er in de omgeving van de school een oplossing zou 

worden gezocht voor De Wegwijzer. In tweede instantie bleek dat de door  

De Wegwijzer aangeleverde gegevens niet volledig waren, want volgens onze 

gegevens zou de Wegwijzer 9,5 uur gebruik maken van het Reitdiepcollege. In 

de praktijk bleek dit 16 uur te zijn. Daarom zijn we op zoek gegaan naar extra 

capaciteit.  

 

3. Er is geen sprake van dat het voortgezet onderwijs voor het basisonderwijs gaat. 

 

4. Nee, het openbaar schoolbestuur heeft de gezamenlijke openbare VO-scholen 

gevraagd een oplossing voor de gymzalencapaciteit van het Werkman College 

te zoeken. Wij vinden het logisch dat als er een probleem is in het openbaar 

onderwijs dat dan eerst wordt gekeken naar de eigen capaciteit.  

 

5. Nee, we hebben gekeken naar de totale VO-capaciteit. Daarbij zijn de 

ruimtelijke eisen aan een VO-gymzaal anders (groter) dan die aan een 

basisschoolgymzaal. 

 

6. Nee op dit moment niet. Het lesrooster van het Reitdiepcollege en het Werkman 

College zijn op dit moment precies op elkaar aangepast. Het openbaar onderwijs 

heeft begin dit jaar een aanvraag bij ons ingediend voor de bekostiging 

(bekostigingsjaar 2010) van de bouw van een nieuwe gymzaal.  



 
 

3   

 

Met de komst van deze nieuwe gymzaal zijn de capaciteitsproblemen voor het 

Werkman College opgelost. Wij zien de huidige oplossing als een overbrugging. 

 

7. We hebben - uiteraard - gekeken naar mogelijkheden dichter in de buurt. De 

gymzaal van het Noorderpoortcollege aan de Poortstraat in De Hoogte was de 

enige optie die we dit schooljaar de school hebben kunnen aanbieden dankzij 

hulp van woningbouwcorporatie De Huismeesters. Dit is in overleg met de 

directeur van De Wegwijzer gebeurd. Wij zeggen u toe dat we willen 

onderzoeken of er met ingang van het schooljaar 2010-2011 een betere 

oplossing is te realiseren. We zullen u hierover voor het zomerreces 2010 

informeren. 

 


